
Protokół Nr 145/22 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 29 sierpnia 2022 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli:   
   
Starosta – Antoni Jan Tarczyński 
Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski 
 
członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik 
     Henryk Józef Księżopolski 
     Leszek Celej 
      
oraz:  Iwona Warszawska – Lulko – Sekretarz Powiatu 

Teresa Bąk – Skarbnik Powiatu 
 
Porządek posiedzenia:   
 
1. Otwarcie posiedzenia.   
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Mińskiego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim za pierwsze półrocze 2022 r.   

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2022 rok.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów pochodzących ze środków Funduszu Pomocy. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy 

Społecznej w Kątach do realizacji inwestycji. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej planowanego zaliczenia do 

kategorii dróg powiatowych dróg na terenie m.st. Warszawy. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych drogi w msc. Dobre. 
10. Sprawy różne.    
11. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 22 sierpnia 2022 r. 
12. Zamknięcie posiedzenia.          

 
Ad. 1  

Starosta – Antoni Jan Tarczyński otworzył posiedzenie.     
  

Ad. 2     
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński przedstawił porządek posiedzenia,                                  
który został przyjęty jednogłośnie.  
  
Ad. 3 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński poinformował o następujących sprawach: 

- w związku z rozstrzygnięciem konkursów na stanowiska dyrektorów i powołaniu na 

nową kadencję dyrektorów, uczestniczył wraz z Wicestarostą w posiedzeniu Rady 



Pedagogicznej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, na której oficjalnie 

wprowadzono dyrektor – Edytę Ludwiniak. Dodał, że w dniu 30 sierpnia br. będą 

uczestniczyli w Radzie Pedagogicznej w Zespole Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie                   

w Mińsku Maz. 

- 25 sierpnia 2022 r. odbyło się wręczenie aktów mianowania 13 nauczycielom szkół   

i placówek. Poinformował, że ok. 20% nauczycieli w szkołach powiatowych to 

nauczyciele mianowani, a największa grupa nauczycieli to nauczyciele dyplomowani. 

- w ramach kolejnego naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg złożone zostały wnioski na rozbudowę drogi powiatowej nr 2222                      

ul. Chróścielewskiego w Mińsku Maz. i na przebudowę drogi powiatowej nr 2247  

Kałuszyn – granica powiatu na odcinku 2+735 do 4+576 długości 1841 mb. 

 Wicestarosta – Witold Kikolski poinformował o następującej sprawie: 

- 23 sierpnia 2022 r. uczestniczył w Warszawie w konferencji zorganizowanej przez 

Związek Powiatów Polskich i Ogólnopolski Związek Pracodawców Szpitali 

Powiatowych. Spotkanie poświęcone było omówieniu skutków finansowych dla szpitali 

wynikających z ustawy z dnia 26 maja 2022 r. o zmianie ustawy o sposobie ustalania 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego niektórych pracowników zatrudnionych                  

w podmiotach leczniczych oraz niektórych innych ustaw. Dodał, że ogólna diagnoza 

jest taka, że w związku z wprowadzoną podwyżką wynagrodzeń od 1 lipca br.                     

w większości szpitali brakuje środków na ten cel. 

Ad. 4 
Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Mińskiego, informacji                                               

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim za pierwsze półrocze 2022 r. Dodała, że zgodnie 

z ustawą o finansach publicznych w terminie do 31 sierpnia br. uchwałę należy 

przedłożyć Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

Wyjaśniła, że dochody budżetowe wykonano w kwocie 107.866.551,06 zł, co stanowi 

55,70%  planu (w tym bieżące – 104.213.099,98 zł, majątkowe 3.653.451,08 zł),                          

a wydatki budżetowe wykonano w kwocie 89.158.702,98 zł, tj. 40,86% planu, w tym 

wydatki bieżące 85.752.018,90 zł, wydatki majątkowe 3.406.684,08 zł.  



Wykonanie przychodów wyniosło 35.761.933,15 zł. Rozchody budżetu zaplanowano 

w kwocie 4.180.000 zł z tytułu spłat kredytów zaciągniętych w latach ubiegłych.                     

W I półroczu dokonano spłat w kwocie 4.180.000 zł. 

Wykonanie planu finansowego SPZOZ na dzień 30.06.2022 r. zamknęło się wynikiem 

finansowym w kwocie - 5.373.917,50 zł. 

 Skarbnik Powiatu odczytała projekt uchwały w sprawie informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Mińskiego, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim za 

pierwsze półrocze 2022 r. Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały,                         

w którym członkowie Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Witold Kikolski – za podjęciem uchwały , 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Marek Pachnik  – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Leszek Celej – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
  
 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 945/22 w sprawie informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Powiatu Mińskiego, informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku 
Mazowieckim za pierwsze półrocze 2022 r. 
 

Ad. 5 
Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu na 2022 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie planu 

dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji celowych przekazywanych 

z budżetu państwa, przeniesieniu wydatków między §§   w ramach tego samego działu 

w zakresie wydatków bieżących, zmianie planu dochodów otrzymanych z Funduszu 

Pomocy w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa  i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Liceum Ogólnokształcącego w Mińsku Maz.  
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Mińsku Maz. 
- Domu Pomocy Społecznej w Kątach, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz. 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz. 
- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz.  



- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Maz. 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Leszek Celej – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. Marek Pachnik. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 946/22 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2022 rok. 
 
  Ad. 6 
 

Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk powiedziała, że zmiany w planie związane są 

z otrzymaniem w sierpniu b.r. środków z Funduszu Pomocy przeznaczonych na: 

- zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy – 593.155 zł, 

- dodatkowe zadania edukacyjne związane z kształceniem obywateli Ukrainy –               

26.170 zł, 

- zadania wynikające z art. 26a ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa tj. orzecznictwo o niepełnosprawności 

– 3.803,50 zł, 

- zadania wynikające z art. 25a ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku                      

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa tj. ewidencje małoletnich obywateli 

Ukrainy – 480 zł. 

W związku z powyższym przygotowany został projekt uchwały w sprawie zmiany planu 

finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków 

Funduszu Pomocy. Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 

uchwały członkowie Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Leszek Celej – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. Marek Pachnik. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 947/22 w sprawie zmiany planu 
finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków 
Funduszu Pomocy. 
 
Ad. 7 
 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że dyrektor DPS             

w Kątach pismem z dnia 12 sierpnia 2022 r. zwróciła się o udzielenie upoważnienia do 



realizacji inwestycji „Dostosowanie budynków DPS w Kątach do wymogów 

przeciwpożarowych”. Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach do realizacji inwestycji. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie (nieobecny p. M. Pachnik). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 948/22 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Kątach do realizacji 
inwestycji. 
 
Ad. 8 

Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że zastępca 

prezydenta m.st. Warszawy pismem z dnia 3 sierpnia 2022 r. wystąpił                                         

o zaopiniowanie planowanego zaliczenia do kategorii dróg powiatowych dróg na 

terenie m.st. Warszawy tj. ul. Skośnej i ul. Berensona na odcinku od ul. Skośnej do            

ul. Głębockiej. 

Dodała, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie 

zaopiniował proponowaną zmianę. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

planowanego zaliczenia do kategorii dróg powiatowych dróg na terenie                                  

m. st. Warszawy. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny p. Marek Pachnik). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 949/22 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej planowanego zaliczenia do kategorii dróg powiatowych dróg na 
terenie m. st. Warszawy. 
 

Ad. 9 
 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że wnioskiem                     

z dnia 5 sierpnia 2022 r. Wójt Gminy Dobre zwrócił się o wydanie opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych części ul. Kościuszki od skrzyżowania                            

ul. Kościuszki i ul. Polnej do drogi wojewódzkiej nr 637. 

Dodała, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie 

zaopiniował proponowaną zmianę. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia 

do kategorii dróg gminnych drogi w msc. Dobre. Przeprowadzono głosowanie,                              

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny                       

p. Marek Pachnik). 



 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 950/22 w sprawie zaopiniowania 
propozycji zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi w msc. Dobre. 
 

Ad. 10 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwołał kolejne posiedzenie na dzień                             

5 września 2022 r. godz. 9.00. 

 Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk zwróciła się o wyrażenie zgody na 

przyspieszenie dokonywanie wydatków w miarę możliwości finansowych, chodzi                            

o płatności faktur w terminach wcześniejszych niż wynikają z maksymalnego terminu. 

Dodała, że taką decyzją można pomóc naszym kontrahentom, jak również pozwoli 

mieć pewność, że wykonanie zadania w odpowiednim czasie pozwoli na rozliczenie 

dofinansowania na poszczególne zadania. Wyjaśniła, że każdorazowo kontrahent 

będzie się zwracał z wnioskiem o przyspieszenie płatności wraz z uzasadnieniem,                     

a ostateczną po analizie podejmie dyrektor jednostki. 

Starosta – Antoni Jan Tarczyński poparł prośbę i wyjaśnił, że chodzi                                                

o niewykorzystywanie maksymalnego terminu wynikającego z faktury na wypłacenie 

środków. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku i wyraził 

zgodę. 

Ad. 11 
Protokół posiedzenia w dniu 22 sierpnia 2022 r. został przyjęty. 

 
Ad. 12 

Zamknięcie posiedzenia.         
 
 
Starosta – Antoni Jan Tarczyński     

Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski    

Członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik            

   Henryk Józef Księżopolski  
 
 
   Leszek Celej    
  
 
 
 
 


